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John: OK, Jed, what’s coming? Jed: Double 1)homicide. one male,

one female.John: Set up a 2)perimeter and tell them we’re 3)en

route.The guilty can be arrested before the law is broken.John:

Positive for Howard Marx. I’m placing you under arrest for the

future murder of Sarah Marx and Donald Dewman. Give the man

his hat.Detective John Anderton believed in the system.John: Hasn

’t been a murder in six years, there is nothing wrong with the

system.It is... Danny: Perfect.Lamar: People trust you, John. The eyes

of the nation are on us.Until he saw something...John: Anderton,

wait!...he was never meant to see.John: You’re better... crew...Jed:

You say something, chief? John: No. Danny: Careful, chief. You dig

up the past, all you get is dirty.Agatha: The FBI found something.

Danny: I have a warrant in my pocket that says murder. John: They

set me up. Lamar: Who’s the victim? John: I have never heard of

him, but I’m supposed to kill him in less than 36 hours. Doctor:

You do understand I can’t just give you new 4)iri-ses, because the

5)scanners will read the new scar 6)tissue, the alarms will go off, and

large men with guns will appear.John: Who was it that set this

up?Detective: I don’t know.John: How about now? (to Agatha) I

love you.Agatha: No, John.John: You can’t be in here.Doctor: It

’s against the rules. John: Anything else going on in here that’s

against the rules? MINORITY REPORT少数派报告犯罪能被预知



。约翰∶好吧，又有什么事？杰德∶有两个杀人者，一男一

女。约翰∶建立一个周界，告诉他们我们已经上路。消灭犯

罪于未然。约翰∶霍华德马克思。我现在以未来你将对莎拉

马克思和那尔多杜门进行的谋杀罪拘捕你。把帽子还给他。

约翰安德顿侦探相信这个系统。约翰：已经有六年没有发生

谋杀案了。这个系统没有问题。它是⋯⋯丹尼：完善的。拉

马尔∶人们信任你，约翰。整个国家都在看着我们。直到他

看到了一些⋯⋯约翰∶安德顿，等等！⋯⋯一些他不应该看

到的事情。约翰∶大家最好⋯⋯杰德：你刚才说什么，头儿

？约翰∶不。丹尼∶当心点，头儿。你把过去一股脑儿都挖

了出来，那可都是见不得人的。阿加莎∶联邦调查局发现了

一些事情。丹尼∶我口袋里有一张许可证，上面写的是谋杀

。约翰∶我是被他们陷害的。拉马尔：谁是受害者？约翰∶

我从来没听说过他，但我却被怀疑在未来三十六小时内谋杀

他。医生∶你要理解我的难处，我没法给你新的虹膜，因为

扫描仪会识别伤痕，警报就会响，拿着枪的彪形大汉就会出

现。约翰∶是谁设下圈套的？探员∶我不知道。约翰∶现在

怎么样？（对阿加莎）我爱你。阿加莎：不，约翰。约翰：

你不应该在这儿，医生：这是违反规定的。约翰：任何在这

里的事情都是违反规定的吗？《少数派报告》1）homicide
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